
Frammøtte: Tom Erik, Stig, Stig-Allan, Daniel, Johnny, Leif-Gøran, Øyvind, Line (sjef 

utstillingskomiteen) og Mads (webansvarlig) 

Sak: medlemstreff 

Styret gikk gjennom programmet Medlemstreffet og fordelte oppgaver. Oppdatert program blir lagt 

ut på Facebook og hjemmesida.  

 

Sak 2: Profilering og publisitet av harejakta, klubbens aktiviteter og medlemmer.  

Styret gikk gjennom innkomne forslag om hvordan klubben kan øke publisitet rundt våre aktiviteter. 

Styret kom til flere tiltak som skal iverksettes ila høsten.  


